
  

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                  GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ – STARI GRAD 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/3 

URBROJ: 2170/01-09-10-21- 
 
Rijeka, 07.10.2021. 
 
 
 

 
ZAPISNIK S 

24. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 07. listopada 2021. godine od 18.00 sati u prostorijama MO, Ružićeva 14 

 
 
 

  
Uz sljedeći  

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 23. sjednice 
2. Promemorija sa sastanka od 31.08.2021. s gradonačelnikom i suradnicima, PU i IPP 

te državnim inspektoratom o problemima u kvartu 
3. Izvješće o programu - Vikend u Vodovodnoj, 3-4.09.2021. i evaluacija istog 
4. Priprema dana MO-a   
5. Priprema glasila Pod Voltun 
6. Rebalans financijskog plana za 2021. godinu 
7. Komunalna i ostala problematika 

 

 
                                                                             

Sjednici su bili nazočni: Sandra Ivić, Barbara Miletić, Palma Karković Takalić, Juro Perković, 
Marin Nižić, Robert Baus 

 
 

AD 1 
 
Zapisnik s 23. sjednice usvojen 
 
AD 2 
Vijećnici su upoznati s promemorijom sa sastanka od 31.08.2021. s gradonačelnikom i 
suradnicima, PU i IPP te državnim inspektoratom o problemima u kvartu. Zaključeno je kako 
je promemorija korektno sastavljena uz potrebe određenih manjih izmjena i naglasaka, a što 
će dodati predsjednica VMO te bi se ista dostavila ostalim nazočnima na sastanku. 
  
AD 3 
Tajnik MO obavijestio je Vijeće kako je program Vikend u Vodovodnoj realiziran u skladu s 
financijskim planom, odnosno rebalansom financijskog plana za 2021. godinu u cijelosti i u 
okviru pripadajućih raspoređenih sredstava po pojedinim proračunskim pozicijama. 
Marin Nižić ispred udruge Urbani separe, odnosno platforme MO Hartera kao suradnika MO i 
producenata programa ocijenio je kako je program što se tiče samog sadržaja realiziran vrlo 
uspješno. Iako se nije održala aktivnost nazvana „ćakula“, ostale aktivnosti - naročito kritička 
šetnja i dječji program naišao je na vrlo pozitivne reakcije i percepciju posjetitelja. Da je tomu 



  

tako, naglasio je Marin Nižić, govori i činjenica da su nas popratili i građani koji su nekad 
živjeli u Vodovodnoj, a vijećnica Palma Karković Takalić dodala je kako je kroz komunikaciju 
s posjetiteljima dobila dojam da su htjeli i nastavak programa.  
Vijećnik Juro Perković posebno je pohvalio dječji buvljak i općenito dječji program, dok je 
druženje uz roštiljanje ocijenio slabijom točkom programa i smatra da to ne bi u perspektivi 
bilo ni potrebno. 
Zaključeno je da se sa sličnim programima treba nastaviti i u narednoj godini. 
 
 
AD 4 
Po raspravi oko Dana MO zaključeno je da se Dani MO organiziraju u studenom 2021. 
godine s fokusom na dvije programske aktivnosti – Panel rasprava oko Klobučarićevog trga 
te edukativna radionica urbanog vrtlarenja. 
Točni datumi i hodogrami aktivnosti utvrdit će se naknadno kroz međusobnu komunikaciju 
vijećnika, partnera MO i Grada Rijeke, te drugih subjekata koji će sudjelovati u programu. 
  
AD 5 
Po raspravi oko novog broja Pod Voltun zaključeno je da bi glasilo trebalo izići iz tiska i biti 
spremno za distribuciju krajem studenog. Također je za urednika glasila potvrđen Marin 
Nižić, a sama priprema realizirat će se kroz daljnju komunikaciju dionika u kreiranju glasila i 
pod koordinacijom Marina Nižića. 
 
AD 6 
Tajnik MO informirao je Vijeće MO o potrebi usvajanja rebalansa financijskog plana. Kako je 
istaknuo, radi se uglavnom o tehničkom usklađivanju do sada utrošenih sredstava s 
pozicijama proračuna za već realizirane programe i programe u visokoj fazi planiranja (Dan 
MO i glasilo Pod Voltun) dok program dočeka Djeda Mraza, reprezentacija VMO i računalne 
usluge (naknada za vođenje e računa u FINI) ostaju u okviru planirano:. 
 
Program: Eko akcija 
 
PRO2502 (reprezentacija) – s 620,00 kn smanjuje se na 320,00 kn 
PRO2503 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) – ostaje isto (380,00 kn) 
 
Program: Vikend u Vodovodnoj 
 
PRO2497 (Materijal i dijelovi za tekuće i investicijsko održavanje) – s 0,00 kn povećava se 
na 1.770,00 kn 
PRO2499 (najamnine i zakupnine) – s 0,00 kn povećava se na 380,00 kn 
PRO2501 (ostale usluge) – s 14.000,00 kn smanjuje se na 13.000,00 kn 
PRO2502  (reprezentacija)– s 1.200,00 kn smanjuje se na 450,00 kn 
PRO2503 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) – s 2.200,00 kn smanjuje se na 700,00 kn 
VRO2987 (ostale usluge – donacije) – s 1.000,00 kn smanjuje se na 0,00 kn 
 
Program: Dan MO 
 
PRO2501 (ostale usluge)– s 1.800,00 kn povećava se na 2.000,00 kn 
PRO2502 (reprezentacija)– s 1.300,00 kn smanjuje se na 800,00 kn 
PRO2503  (ostali nespomenuti rashodi poslovanja)– s 1.800,00 kn smanjuje se na 1.100,00 
kn 
 
Program: Glasilo MO 
 
PRO2500 (osobne i intelektualne usluge)– s 0,00 kn povećava se na 1.400,00 kn 
PRO2501 (ostale usluge) – ostaje isto (7.800,00 kn) 
 
 



  

Program: Djed Mraz 
PRO2501 (ostale usluge) – ostaje isto (3.000,00 kn) 
PRO2501 (reprezentacija) – ostaje isto (2.100,00 kn) 
 
Program: Reprezentacija VMO 
PRO2502 (reprezentacija) – ostaje isto (1.500,00 kn) 
 
Program: Računalne usluge 
PRO3372 (računalne usluge) – ostaje isto (150,00 kn) 
  
  
Rebalans Financijskog plana MO Školjić-stari grad za 2021. godinu usvojen je jednoglasno. 
 
AD 7 

 
Kod komunalnih pitanja istaknute su teme: 
 
Sandra Ivić istaknula je problem devastiranog objekta na adresi Školjić 7c u suvlasništvu 
Grada i RH koji već duže vrijeme služi kao sklonište skitnicama i beskućnicima, prepun je 
smeća, a nalazi se u najužem centru grada. Građani već duže vrijeme upozoravaju na taj 
problem. MO je mail-om od 16.09. još jednom upozorio Grad (komunalno redarstvo i Odjel 
za upravljanje imovinom) na pitanje ovog objekta.  
Odgovor kako je „Grad predao suvlasništvo većinskom vlasniku RH te poslao dopis prema 
RH u kojem molimo njihovo postupanje“ VMO je ocijenilo apsolutno nezadovoljavajućim, 
pravno upitnim i nejasnim (predaja suvlasništva) i pokazuje pasivan pristup Grada prema 
realnim problemima okolnih stanara, te će VMO i dalje inzistirati na rješavanju istog. 
 
Palma Karković-Takalić prenijela je žalbu stanara Titovog trga 10 na lupanje šahte 
postavljene u trupu ceste ulice Titov trg. Tajnik MO je rekao kako mu je problem poznat još 
od ovog ljeta i prema njemu dostupnim informacijama isti je i riješen krajem srpnja/početkom 
kolovoza, a i sam je bio na terenu potom i nije primijetio neko posebno lupanje. Palma 
Karković-Takalić će dodatno provjeriti informaciju te će se putem MO-a u slučaju potrebe 
iznova reagirati. 
 
Kako nije bilo dodatne rasprave sa zaključcima, predsjednica VMO je u 20:00 zaključila 
sjednicu. 
 
  
Tajnik MO                                                                                                 Predsjednica VMO 
Robert Baus                                                                                              Sandra Ivić 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


